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§ 21   

Övriga frågor 

Följande skrivelser lämnades in till utbildningsnämnden: 

- Skrivelser från socialdemokraterna 

o Skrivelse om hur staden hanterar chefsrekryteringsfrågor 

på stadens skolor samt hur man arbetar för att stärka 

rektorernas roll och funktion på skolorna. 

o Skrivelse angående motstridiga mål i Verksamhetsplanen 

för 2014. 

o Skrivelse angående det allvarliga läget för flera 

yrkesprogram i Stockholm 

o Skrivelse om principerna för övergång från anslagsenhet 

till resultatenhet 

o Skrivelse om skolornas möjligheter att genomföra 

simundervisning för samtliga elever i Stockholm. 

- Skrivelse från miljöpartiet om utvecklingen för Rinkebyakademin. 

 

Skrivelserna överlämnades till förvaltningen för beredning. 

 

 

Fråga från vice ordföranden Jan Valeskog (S) om varför inte globala 

gymnasiet får resurser för 1:1-lösning. 

Förvaltningen svarade på frågan 

 

Eva Köhler (S) fråga efter svar på fråga som ställdes vid föregående 

nämnd om källor för namn på Skarpatorpsskolan.  

Förvaltningen svarade på frågan. 

 

Ordföranden önskade samtliga god jul och gott nytt år! 

 


